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1
N6vrh

Uznesenie 8. ..........1201 1/VI
zo zasadnutia dia 10.11.2011

k vystupom z komisif

Miestne zastupitefstvo mestskej dasti Bratislava - Lamad
berie informfciu o vystupoch z komisif na vedomie

- s pripomienkami
- bez pripomienok

2

Z|very z rokovani komisil

ZAznam
zo zasadnutia Komisie vfstavby, 0zemn6ho rozvola a regiondlnej politiky

zo  d ia24.10 .2011

K riadnym bodom programu zaujala komisia nasledovn6 stanoviskd:
1.,  D. aA. Trnovec MBA, Mftna 38,81107 BA- Ziadost 'ostanovisko krekon5trukci i  RD Rajt6kova
22-za osobnej fdasti z6stupcov stavebnika
- dlenovia komisie bol i  informovaniod z-rstupcov investora, Ze ndvrh na umiestnenie RD upravi l i  oprot i
pOvodne predloZenlim na predoSllch komisi6ch tak, Ze pOdorys pdvodn6ho domu ostdrva zachovanf
a cel! objekt sa v prednej dasti z0Zil a len v zadnej dasti sa ponechal v pOvodnej vel'kosti na celf
pOvodn! p6dorys RD. Z6roveh v pripade, Ze bude potrebn6 urobit' namiesto pldnovanej rekon5trukcie
novostavbu RD, bude novf RD posunut!  od hranice susedn6ho pozemku smerom do pozemku
investora cca o 65 cm, do predstavuje hrUbku z6kladov povodn6ho RD.
- komisia s takto upravenym n6vrhom sfhlasi

Za .9  zdr2a l  sa :2
2.,  Informdcie
AJ M.Pipa aman2.,  Na barine 15,84103 BA- Ziadost 'o odk0penie a zdmenu pozemkov- doplnenie-
za osobnej fdasti 2iadatel'a

- komisia s(hlasi  s odpredajom pozemkov v zmysle predloZenej doplnenej Ziadost i  zo dna
14.9.2011 ods. a/

-  komisia nesuhlasis odpredajom p.d 614118 k.0.Lamad ods. b/
-  komisia odpor0da vykonat 'zdmenu p.t , .610137 k.r j .Lamad (vlastnlctvo manZ.Pipovich) za p.c.

614118 k.r i .  Lamac (spr6vca Me BA- Lamad)
- komisia nes(hlasi  so z6menou p.d.6'10/37 k.0.Lamad za p.d,.  610161 k.t i .Lamac

za: 10 zdrLal sa'. 1
B/ SABENA sport  s.r .o. ,  Malokarpatsk6 nim.8, 84103 BA- Ziadost '  o odpredaj pozemkov

- komisia odpor0da pred prerokovanim odpredaja preverit' splnenie podmienok pre Ve en-
Lamad uvedenl ich v spomlnanfch n6jomni ich zmluvdch 6.112000 a2l200O

- komisia berie inform6ciu na vedomie
C/ J.Hom6rov6, Rajt6kova 13,84103 BA- Ziadost 'o pr idelenie pozemku dast 'p.d.962 k.t i .Lamad na
oarkovisko

- komisia z technick6ho hl 'adiska neodporfca Ziadost i  vyhoviet ' ,  nakol 'ko je moZne r ie5i t '
parkovanie na vlastnom pozemku zrozoberafel'n6ho materi6lu napr. zo zatraviovaclch
tv6rnic

z a : 1 1
D/ rgdina Masnovi6ov6, Zlatohorsk6 30,84103 BA- Ziadost 'o pren6jom cast i  p.d. 933/3 k. t i .Lamac-
za osobnej f 6asti z6stupcov Ziadatel'a

- komisia odpor[da preveri t '  skutodnost ' ,  c i  nie je poZadovan6 cast '  p.c.  933/3 k.u.Lamac uZ
v prendrjme spol.  ZLL SPORT s.r .o. ,  ktord je investorom stavby Zimn6ho Stadiona na
Borinskej ul .

-  komisia berie informdrciu na vedomie
3.,  R6zne



AJ Z.Sabolov6, Svabinsk6ho 18, 85101 BA- Ziadost '  ozAv. stanovisko kzZrmeru stavby na
VrandovidovejTl- za osobnej fdasti z6stupcov stavebnika
- komisia s0hlasi s predloZen5im zdrmerom, zdrovefi odpor(da spracovat'v d'alSom Stddiu urbanistickti
Str idiu osadenia RD na pozemku s ohl 'adom naraz okol i teiz6stavbv

Z a : 1 0 zdr2al sa. 1
B/ Mgr.art.M.Lorincz, Kollirova 32, 84103 BA- Ziadost' o kladne stanovisko k vfstavbe RD na
Vrandovidov ej 7 1 - za osob nej f 6asti stavebn ika
- komisia s0hlasi

- 7 ^ . 1 1
L A . t  I

Clenovia komis ie sa dohodl i ,  2e p l6novane najb l iZ5ie zasadnut ie komis ie bude 5. '12.2011.

Z{znam zo zasadnutia Komisie bezpednosti a Zivotn6ho prostredia zo dfia20.10.2011

Revitalizricia jazierha Na barine
Clenovia komisie boli informovani o sp6sobe revitalizhcie jazierka ako aj o predpokladanych niikladoch

na tfto revitalizdciu (suma za plne samostatne funkdnd murovand jazierko je cca 23 000 EUR. Z6kladn6
revitalizhcia tj. vydistenie, vymena folie, spevnenie brehov sa pohybuje okolo 8 000 EUR) Clenovia komisie
odporridajri za(,at s pr6cami aL nabuduci rok atak isto odporridajf navy5enie rozpodtu na tfto revitaliz|ciu
minim6lne o 8 000 EUR. Jazierko by malo byt' phe funkdn6, samodistiace a priepustn6. Do rozpodtu by malo
byt' zahrnutd aj vykopanie studne a vybudovanie Sachty s potrebnou technikou.

Priority do rozpodtu na roh2012
Clenovia komisie odporridajri zalvnut do rozpodtu na budfci rok tieto prioritne tieto poloZky:

a) drvidka na kondre s moZnost'ou drvenia kon6rov s priemerom aspoi 7 cm

b) rebrikov6 plo5ina pre potreby upraqr drevin (stromov)

c) motorov6 pila STIHL s dlh5ou li5tou cca 40 cm

d) riprava drevin

e) vlisadba stromov a krikov (Zivd ploty)

Zmena VZN o distote a poriadku
x l
Clenorn komisie bol predloZeny n6vrh na doplnenie VZN MC Lamad o distote a poriadku o bod

tykajrici sa starych a dlhodobo stojacich vozidiel. eienovia komisie sfhlasia s doplnenim tohto bodu do VZN.
Tento bod by mohol byt doplnen! aj do VZN o miestnych daniach a poplatkoch a v pripade nemoZnosti
odtiahnutia vozidla s ddvodu osobn6ho vlastnictva poLadovat od obdanov zaplatenie dane zauLivania verejndho
priestranstva. Tento bod odponidajri prerokovat' s advok6tskou kancel6riou.

Vel'hokapacitn6 kontajnery - doplnenie
ilenovia komisie odponidajir doplnit'rozmiestnenie VI(K v Mi Lamad pre jesenn6 upratovanie na tieto

miesta: Zidiny 3, Zelenohorsk6 ulica d. 5, Furmansk6 ulica kriZovatka s Lamadskou cestou a Lamadskd cesta 37.
Zostiivajfcich 6 rezervnych kontajnerov odponidajri pouLit na likvid6ciu diernych skl5dok odpadu.

Rdzne

Zasadnutia komisie sa zridastnila Mgr. Alica I(ytkov6, bydliskom ra Rajt6kovej 12.
Mgr. I(ytkov6 objasnila komisii Zf ;e3 AinoOobo pretrv6vajrici probldm s jej sestrou MUDr. Brigitou Staffouou.
Ich spor sa tyka ich spolodndho rodinndho domu a sfstavndho psychickdho tyrania zo stranyjej sestry. Clenovia
komisie vypoduli celf gendzu dan6ho probldmu a vyjadrili nasledujrice stanovisko: Komisia bezpecnosti a ZP
nem6 moZnost tento probl6m rie5it' nakol'ko nie je org6nom v trestnom konani a odponida Mgr. I(ytkovej tento
spor rie5it' obdiansko-pr6vnou cestou. Mgr. Kytkov6 uviedla, Le tento spor uZ pr6vnou cestou rie5i jej sestra,



ktor6 ju chce zbavit' svojpr6vnosti. Clenovia komisie odporudili Mgr. I(ytkovej aby podkala na rozhodnutie
sridu. Clenovia komisie sir ochotnf lykonat' ter6nne zasadnutie komisie priamo na mieste sporu. Clenovia
kornisie odporridajri qrhoviet' Ziadosti Mgr. Kytkovej o prednostnd umiestnenie do penzi6nu Lamad. Nakolko
vSak
Mgr. I(ytlcovd je vlastnikom nehnutel'nosti, treba k tejto problematike pristupovat' citlivo, vzhlladom na nie
jednoduchti moZnost' umiestnit' sa v penzi6ne, aby sa tymto spOsobom nezabrdnilo umiestnit' sa niekomu, kto to
naliehavejSie potrebuje a nem6 finandnd moZnosti to rie5it' napr. predajom nehnutel'nosti.

Zipis zo zasadnutia Komisie financii, podnikatel'skvch aktivit a dopravv
pri MZ Bratislava Lamad

dha24,10.2011
Program:

1. Otvorenie
2. Dopravni situicia v MC Bratislava - Lamad
3. Parkovanie v MC Bratislava - Lamad - ndvrh VZN - zoznam platenfch parkovacich miest
4. lnform6cia o diernych stavbdch k15.10.2011
5. N6vrh na nakladanie s nehnutel'nym majetkom

A. Stanovisko k Ziadosti o ukondenie n6jomnej zmluvy - p. H. Dra5kovicov6
B. Stanovisko k Ziadosti o uzatvorenie dodatku k n6jomnej zmluve - ANGE s.r.o., Mgr. A Kurilcov6
C, Stanovisko k Ziadosti o odpredaj pozemkov - Sabena sport spol, s.r.o.
D, Stanovisko k Ziadosti o odpustenie n6jmu za rok 2011 - p. A. Rajd6kov6
E. Stanovisko k Ziadosti o pridelenie oozemku - p. J. Hom6rovir
F. Stanovisko k Ziadosti o prenajom dasti parcely- rod. Masnovidov6
G. Stanovisko k Ziadosti o predlZenie n6jmu (reklamnf panel) - AutosluZba Viskup, s.r.o.
H. Stanovisko k Ziadosti o predlZenie n6jomnej zmluvy * p. Sau Long Van

6. Z(ner
K b o d u l - O t v o r e n i e
Predseda Ing. Mgr, Olek56k privital dlenov komisie a hosti, a otvoril zasadnutie KFPaD.
Predradil bod 5E - Stanovisko k Ziadosti o pridelenie pozemku - p. J. Hom6rov6
K bodu E - Stanovisko k iiadosti o pridelenie pozemku - p. J. Hom6rovd
Mgr. lng. Olek5ak privital p. Hom6rov0 a odovzdal jej slovo. Pani Hom6rov6 informovala,2e prva Ziadost
o predmetnI dast' pozemku bola z jej strany danh ul v roku 2000, Ozrejmila, Ze o predmetny pozemok sa star6
a z tohto dOvodu Ziada o cast pozemku, ktora je vhodn6 na parkovacie miesto. Uviedla, 2e cezjej pozemok s0
vedene lS - SPP a BVS a preto nemOZe parkovat'priamo na svojom pozemku.
Mgr. Ing. Olek5ak privital p. Horvfrtha a odovzdal mu slovo. Pan Rastislav Horvath informoval, Ze predmetny
pozemok shiZil ako vjazd na parcelu d, 68, t.zn. na pozemok p. Hrubikovej (p.d. 59). Ozrejmil, Ze p. Hom6rovej
odst0pil minim6lne jedno parkovacie miesto a vyjadril nazor,2e pozemok o ktory Ziada p. Hom6rov6 bol urceny
na vybudovanie cesty. Uviedol, Ze zdsadne protestuje proti prideleniu a vytvoreniu parkovania pre p. Hom6rov[
a to z dovodu, 2e sa mu tym znemoZni vstup na pozemok, ktorf k0pil od p. Hrubikovej. Informoval o situdcii
s komunik6ciou. PoZiadal o osadenie znacky ,,zakaz st6tia".
Mgr, Ing. Olek5ak po2iadal, aby bolo preveren6, di ide o pozemok MC Bratislava- Lamad. Mgr. Sedovd uviedla,
2e na99% nie je pozemok mestskej casti. K nasleduj0cemu zasadnutiu KFPaD bude t6to inform6cia preverena.
KFPaD odporf da - preverit'ci pozemok parc. c, 68 je v sprAve MC Bratislava - Lamac
K bodu 2 - Dopravnd situdcia v MC Bratislava - Lamad
Mgr. lng. Olek56k informoval, Ze dia 13.10.201'l sa mimoriadneho zasadnutia MZ z0dastnil primAtor hl. m. SR
Bratislavy RNDr. Milan Ftddnik. Uviedol, Ze bola prerokovan6 dopravn6 situdcia. PoZiadal, aby bola z materi6lu
v bode 1 vyl[den6 rieienie spojov 37 a 137 , nakol'ko prioritne je potrebn6 rie5it' spoj d. 38.
Mgr. Sedov6 informovala, 2e odpoved'z Ministerstva dopravy zatial'nepri5la.
Mgr. Ing. Olek5ak poZiadal, aby boli vyvolan6 rokovania ohl'adom zru5enia odbodenia do D[bravky z Lamacskej
cesty. Informoval o dohode ohl'adom rie5enie chodnikov na Vrancovicovej ulici a spolupodiel'ani sa na rie5eni
b0rania obiektu nad vod6rnou na Vvsokohorskei ulici.



p. Donoval navrhol, aby bola kriZovatka Vrandovidova - hodoninska rie5en6 kruhovym objazdom. Ing. Horinek
uviedol, ie technick6 norma umoZiuje aj mal6 kruhov6 objazdy. PoZiadal o rieSeniu probl6mu na Zhorinskej ulici
a osadenie stlpikov zabraiuj0cich prejazd k byvalemu Kultfrnemu domu.
Pdn Tobolfrk pouk6zal na probl6m s parkovanlm Pod Zec6kom, Mgr. Ing. Olek56k uviedol, Ze ako 10. bod priorit
je potrebn6 zapracovat poZiadavku nazhkazstdtia okolo ostrovdeka na ulici Pod Zed6kom.
Mgr. Sedov6 ozrejmila, 2e vystupy z KFPaD bud0 zapracovane do listu, ktorf bude odoslani na hl. m. SR.
KFPaD odporuca - rie5if priority, predkladaf ich na kaZd6 zasadnutie KFPaD a doplnit do priorit bod 10 - zhkaz
st6tia ori ostrovdeku na ulici Pod Zed6kom
K bodu 3 - Parkovanie v MC Lamad - n6vrh VZN - zoznam platnfch parkovaclch miest
Mgr. lng. Olek56k poZiadal o inform6ciu ohl'adom platieb za parkovacie miesta za Po a FO. Uviedol, Ze nie je
moZn6, aby Zivnostnik a obyvatel' Lamaca platil ako PO. PoZiadal o skontrolovanie parkovacich miest a rie5enie
tych, ktore zostali vyznadend a nie s0 zaplaten6. PoZiadal o vynimku na pridelenie 2 parkovacich miest pre p,
Pompuru a p. Pompurov0.
Mgr. Kelto5ov6 navrhla kontrolu Ziadosti smerom k predmetn6mu miestu. Mgr. Sedovir informovala, Ze priamo
z toho domu je ustna sfaZnost'. Mgr. Ing. Olek5dk poZiadal o prehl'ad Ziadosti za rok 2011 atieZ, aby boli
zru5ene v5etky nezaplatene parkovacie miesta. Mgr. Sedovd uviedla, Ze agenda tjtkaj0ca sa parkovania je
prehl'adn6 a v poriadku, n6vrh VZN vziSiel zo sk0senosti a z rokovanl so Ziadatel'mi. Mgr. Ing. Olek5ak poZiadal
Ing. Donovala, aby si vzal pod gesciu parkovaciu politiku
KFPaD odporilda - aby Zivnostnici platili za parkovacie miesto ako FO, aby p. Pompura a p. Pompurov6 mali
pridelen6 dve parkovacie miesta, aby bol predloZeny prehl'ad v5etkych Ziadosti za rok 2011 na nasledujucu
KFPaD, aby sa rie5ila parkovacia politika v spolupr6ci s Ing. Donovalom
K bodu 4 - lnform6cia o diernych stavb6ch k15.10.2011
Mgr. Kelto5ovhpoliadala, aby bolo dodan6 zo strany SSU k materi6lu stanovisko. Mgr. Ing. Olek5rik poZiadal,
aby stanovisko SSU bolo dodan6 do nasledujuceho zasadnutia KFPaD
KFPaD odporuda - aby SSU vypracoval stanovisko k diernym stavbAm
K bodu 5A - stanovisko k iiadosti o ukoncenie n6jomnej zmluvy - p, Dra5kovicov6
Mgr. lng. Olek5ak poZiadal o inform6ciu o rozlohe predmetn6ho priestoru, Priestor mir rozlohu 23 m'.
KFPaD odporuca - berie na vedomie ukondenie ndjomnej zmluvy
K bodu 58 - stanovisko k iiadosti o uzatvorenie dodatku k nfjomnej zmluve - ANGE s,r,o., Mgr,
KurilcovA
Mgr. Kelto5ov6 uviedla, 2e sa prihov6ra za doterajSiu podobu najmu. Ing. Gur6ri navrhol zvy5enie ceny za n6jom.
Mgr. lng. Olek5ak poZiadal, aby bola k nasleduj0cemu zasadnutiu KFPaD predloZen6 zmluva.
KFPaD odporf ca - predloZit'platnI zmluvu na nasledujilce zasadnutie KFPaD
K bodu 5C - stanovisko k Ziadosti o odpredaj pozemkov - Sabena sport spol. s,r.o,
lng. Fillo informoval,2e je platn6 predkupn6 pr6vo pozemku pod bytovfm domom, za odstilpenie nebytov6ho
priestoru vrozlohe cca 100 m'pre MC Bratislava - Lamac. l{gr. Kelto5ovir uviedla, Ze vminulosti  bola
predloZen6 aj kalkul6cia, zhodnotenie, ktor6 m6 byt' poskytnut6 MC, Ing. Fillo uviedol, 2e znalecky posudok je
dva roky stary, Mgr. Sedovd ozrejmila, Ze JUDr, Krajdovidov6 pripravuje stanovisko. Mgr. Ing. Olek5dk uviedol, Ze
trva na tom, aby stanovisko pripravila AK. Ing. Fillo pouk6zal na to, Ze nebytovy priestor je uZ skolaudovany
a neobsadeny,prhzdny
KFPaD odporilda - pripravif na zasadnutie MZ podklady, n6vrh zmlfv a stanovisko, aby starosta rokoval s Ing.
Fillom, aby bola situ6cia vyrie5en6 do konca roku 2011
Mgr. Ing. Olek5ak odovzdal slovo riaditel'ke ZS, Mgr. Pet6kovej
Mgr. Petdkovd informovala, Ze SKD nem6 k dispozicii dost'financii, aby mohla fungovat'. Uviedla, Ze podet
prv6kov nar6stol o 37 deti a st6le nebolo moZn6 poslat'rozhodnutie 71 detom prv6kom o prijati. Ozrelmila
financie za Skoln6, dofinancovanie na mzdy a prev6dzkov6 n6klady. Uviedla, Ze je potrebne navy5it rozpocet pre
Srn o oooo c
KFPaD odporuca - navy5it' rozpocet pre SXO o 6000 €
K bodu 5D - Stanovisko k Ziadosti o odpustenie n6jmu za rok 2011 - p. Rajdikov{
Pani Rajcakova ozrejmila situ6ciu. Mgr. lng. Olek5ak navrhol odpustenie vo vy5ke 70%
KFPaD odporfica - odpustenie n6jmu za rok 201 1 vo vyike 70%
K bodu 5F - stanovisko k Ziadosti o pren6jom casti parcely - rod, Masnovicovi
Mgr. Ing. Olek5ak uviedol, Ze z6sadne nes0hlasi.
KFPaD odporuca - vyjadrit nes0hlasn6 stanovisko k Ziadosti o pren6jom
K bodu 5G - stanovisko k iiadosti o predlienie ndjmu (reklamny panel)- Autosluiba Viskup, s.r.o,



Mgr. Ing. Olek5ak navrhol zvy5enie ceny za n6jom o '100%.

KFPaD odporfda 'zvy5enie ceny za n6jom.o 100%
K bodu 5H - stanovisko k iiadosti o predlienie n6jomnej zmluvy - p, Sau Long Van
Mgr. Ing, Olek5ak uviedol, Ze predlZenie n6jomnej zmluvy je moZn6 na 5 rokov, ale je potrebn6 zapracovat' do
dodatku aj inflacny koeficient.
KFPaD odporfda - prediZenie n6jomnej zmluvy o 5 rokov
Dodatocne K bodu 5l - Stanovisko k Ziadosti o prenijom - p, Andrej Szabo
Mgr. Ing. Olek$6k uviedol, Ze priestor po p. Dra5kovidovej je potrebn6 pon0knut' na web str6nke, pripadne
v mesadniku Lamacan, oslovit lek6reri Ange, aby na5la lekdra do predmetn6ho prietoru. N6sledne je moZn6
ponuknut prietor p. Szabovi.
KFPaD odporlca - zobraf Ziadosf na vedomie
wgr. U9. Olek5ak odovzdal slovo Mgr, Sedovej.
Mgr. Sedov6 predloZila n6vrh na 0pravu rozpodtu na rok 20'11. Ozrejmila, 2e v daniz prijmu pri5lo k poklesu
a v dani z majetku k ndrastu, nepri5lo v5ak k vyrovnaniu a rozdielom medzi tjrmito sumamije 30 tisic eur.
Informovala o jednotlivych programoch a ich plneni, o kapitalovych prijmoch a vfdajoch. Upozornila na suctovu
chybu pri zimnej [drZbe, v navrhu je preto aj oprava tejto chyby. Mgr. Ing. Olek5ak poZiadal, aby bol materi6l
odoslany celnom KFPaD na pripomienkovanie.
K bodu 6-ZAver
Mgr. Ing. Olek5ak informoval, 2e FK nebude realizovaf studnu v sume 27 tisic eur, ale do tejto sumy bude
realizovany z6vlahovy syst6m. PoZiadal o inform6ciu ohl'adom elektronickej aukcie na traktor a o technicky popis
stroja. lnformaciu Ziadal predloZif na rokovanie r iadneho M210.11,2011


